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Milí čtenáři Posla,

přinášíme vám horké novinky z dění v obci - teplota šplhá přes 35°C, tak to snad není úplně nadnesené :-).  
Tradičně uvnitř čísla najdete zápisy zastupitelstva, ohlédnutí za akcemi, které proběhly, či aktuality ze školy. 
Pro sportovní fanoušky nechybí rozlosování fotbalu pro podzimní sezónu a těšit se mohou i na rekonstrukci 
tenisových kurtů u sokolovny, na kterou TJ Sokol letos dostal dotaci od Středočeského kraje. A protože už ani 
ne za měsíc začne nový školní rok, přinášíme i informace o změnách a slevách při nákupu jízdenek příměstské 
vlakové a autobusové dopravy. 
Jako přílohu tohoto vydání uvnitř najdete vložený dotazník mapující potřebnost sociálních služeb na území 
Českobrodska – tedy i v Poříčanech.  Věnujte mu prosím pozornost a vyplňte ho dle pokynů. Výstupy              
z  tohoto dotazníkového šetření budou využity pro plánování nových služeb a rozšíření kapacity těch 
stávajících. Moc děkujeme za spolupráci.   
Posel, který držíte v  ruce, je poslední v  tomto volebním období. Bylo prima ty čtyři roky tohle „obecní čtení“ 
připravovat. Stojí to hodně úsilí a jsme moc rádi, že nás pořád čtete – to je ta největší motivace.                       
5. a 6. října nás ale čekají komunální volby a s nimi bilancování. Tak nezapomeňte přijít! 
Ještě předtím se ale těším na společné setkání na Pouťovém jarmarku – tentokrát v  sobotu 8. září. Doufám,    
že se letos opět vydaří pohodové odpoledne a v soutěži o nejlepší koláč bude co ochutnávat :-). 
 
 Přeji vám krásné letní dny, 

                                Hanka Teršová 
                                      starostka 

Sto let od vzniku republiky 1918-2018

V  říjnu naše země oslaví 100. výročí vzniku 
republiky. V  rámci oslav 28. října bychom rádi 
zmapovali osudy poříčanských občanů, kteří 
bojovali v  1. světové válce, a také bychom chtěli 
připomenout události spojené s  naší obcí a jejími 
rodáky i ohlédnutí zpět na uplynulé století. Rádi 
bychom při této příležitosti uspořádali na různých 
místech obce „výstavu“, jejímž prostřednictvím 
bychom si těch 100 let připomněli.
Zdvořile vás proto prosíme o laskavé zapůjčení 
fotografií, pohlednic, dopisů, plakátů na obecní        
a spolkové akce, či jakýchkoli jiných historických 
dokumentů nebo jiných artefaktů (oblečení, nástroje, 
apod.) z období 1. světové války, První republiky,   
2. světové války, poválečných  let, 21. srpna 1968, 
listopadu 1989… 
Pokud byste nechtěli, nebo nemohli některé 
dokumenty fyzicky zapůjčit třeba z obav o jejich 
poničení, zkusili bychom z  nich udělat kopie, které 
by za účelem vystavení mohly posloužit. Uvítáme    
i osobní vyprávění pamětníků či rodinných 
příslušníků, které by nám pomohlo poskládat 
mozaiku 100 let naší republiky v Poříčanech. 
Všem moc děkujeme!!!
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Informace obecního úřadu

Co je v  běhu…
Od 1. září do 31. října bude probíhat rekonstrukce   
ul. Větrná (úsek mezi ulicemi Českobrodská             
a Lesní). Stavební práce bude provádět f. Prostav      
a celkové náklady jsou rozpočtovány na 1,6 mil. Kč. 
Na dobré cestě je také úprava křižovatky 
Českobrodská x V  Průhonu, jejíž realizaci 
zajišťuje Krajská správa a údržba silnic 
Středočeského kraje. Obec se podílí na financování 
chodníků a osvětlení přechodů pro chodce.               
V nejbližších týdnech proběhne výběrové řízení, 
termín stavebních prací bude upřesněn. 
V  obdobné fázi připravenosti je i přeložka vedení 
spol. ČEZ (ul. Českobrodská, V  Průhonu,              
Na Vyhlídce a Na Bažantnici), předpoklad realizace 
je na jaře 2019.  Souběžně s  touto akcí bude 
provedena i přeložka veřejného osvětlení.
Na konci července byly zahájeny práce na renovaci 
pomníku v  parku, kterou zajišťuje firma 
Kamenictví Procházka z  Českého Brodu.  Práce na 
pomníku včetně úpravy okolí by měly být hotovy do 
října. 100. výročí založení republiky si tak snad 
připomeneme již u zrekonstruovaného pomníku. 
Konkrétní obrysy nabírá i projekt bytů v půdní 
vestavbě na domu č.p. 46 v  ul. Mírová, které 
bychom rádi financovali v  rámci dotačního 
programu na podporu sociálního bydlení.  
Nezahálí se ani na kostele. Do 15. září by měla být 
hotová rekonstrukce střechy (báně i prejzové krytiny 
na lodi kostela. Tuto část rekonstrukce financuje 
Farnost Český Brod za přispění dotace z  programu 
ministerstva zemědělství. Další plánovanou etapou 
rekonstrukce byla fasáda – o dotaci pro příští rok 
žádala obec, bohužel minulý týden jsme dostali 
zamítavé stanovisko. Zda a z jakého programu bude 
možné na obnovu památek dále žádat je zatím ve 
hvězdách, protože stávající program ministerstva 
zemědělství by měl být pro další roky zrušen.  
Ne všechno tedy, bohužel, běží podle našich představ. 
Asi největším letošním „zádrhelem“ je výstavba 
chodníku v ul. Kounická, kterou jsme vám slíbili. 
Doufali jsme, že se vše podaří zrealizovat do konce 
srpna a mrzí nás, že jsme tomuto slibu nebyli schopní 
dostát. Velké zdržení způsobilo čekání na územní 
rozhodnutí, o které jsme požádali v  únoru a dočkali 
se ho až na konci července. To je velká čára přes 
rozpočet. Teprve nyní můžeme žádat o vydání 
stavebního povolení a s  ohledem na situaci na 
stavebním trhu je otázka, zda se nám podaří najít 
zhotovitele s  volnou kapacitou ještě pro letošní 
podzim. 

„Tú, tú, tú, signál tady není“…. aneb signál O2

Na základě petice, pod kterou se podepsalo na dvě stovky z vás, 
které trápí signál mobilních operátorů O2 a T-Mobile, jsme poslali 
oběma společnostem žádost o posílení signálu v  Poříčanech           
a okolí. Zatímco společnost T-Mobile na náš podnět doposud 
nezareagovala, reakce O přišla poměrně rychle (viz níže). Bohužel 2 

kromě neurčitého příslibu, že technické oddělení bude hledat řešení, 
nepřinesla nic nového, co by zavdávalo naději, že se situace            
v  dohledné době zlepší.  Naopak jsme se dozvěděli i to, na co jsme 
se neptali – operátor nás neopomněl upozornit, že nekvalitní služby 
nejsou důvodem pro jejich zrušení či nárok na slevu.   
Jediné, co tedy lze obecně doporučit, je přejít s  mobilním číslem    
k  jinému operátorovi. Ale to už je rozhodnutí, které musí udělat 
každý sám. Společnost T-Mobile budeme o odpověď urgovat a O2  
v  reakci na jejich odpověď opětovně požádáme o nápravu.

PS: Jestli si chcete alespoň trochu zvednout náladu, pusťte si 
písničku Jarka Nohavici „Pozdrav z  džungle“, z  níž jsem si 
vypůjčila nadpis tohoto textu.

O2 Czech Republic a.s.
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Odpověď na podnět

 
 

Vážená paní Teršová, 

 
 

dovolte mi, abych Vás informoval a

 

o výsledku Vašeho

 

podnětu

 

ohledně kvality, dostupnosti a

 

pokrytí 
GSM

 

signálem

 

v

 

obci Poříčany.

 
 

Dovolte mi podat k

 

celé situaci následující vysvětlení.

 
 

V

 

současnosti

 

je úroveň signálu v uvedené

 

lokalitě

 

s

 

ohledem

 

na technické možnosti

 

maximální . 
Váš

 

požadavek

 

je

 

uložen

 

a

 

poslouží

 

nám v

 

budoucnu při dalším

 

rozvoji

 

sítě

 

a

 

plánování

 

výstavby 
pokrytí.

 
 

Dle platných Provozních podmínek je dostupnost Služby technicky podmíněna výskytem radiového 
signálu. V místech, kde není radiový signál, Služba není dostupná. Oblasti s

 

pravděpodobným výskytem 
příslušného radiového signálu, kde je technicky možné Službu poskytovat, jsou vyznačeny na mapě 
pokrytí příslušným radiovým signálem (dále jen „Mapa“).

 
 

Mapa je k nahlédnutí na Kontaktních místech a na Internetových stránkách

 

www.o2.cz. O2 nezaručuje, 
že v

 

oblastech na Mapě vyznačených jako pokryté příslušným radiovým signálem, Účastník vždy 
dosáhne připojení

 

k Mobilní síti. O2 neodpovídá za zhoršení kvality Služby fyzikálními vlivy anebo 
charakterem použitých technologií.

 
 

Podstatou mobilních služeb je naprostá nezávislost na místě zákazníkova sídla či bydliště, jakož 
i

 

obecný předpoklad, že účastníci takovou službu budou využívat na různých místech. Právě z

 

těchto 
důvodů se zákazníci pro mobilní služby rozhodují a nemohou přitom předpo kládat, že jakmile 
se

 

neúspěšně pokusí využít mobilní službu na některém místě mimo pokrytí radiovým signálem nebo 
na místě s

 

pokrytím slabším, mohlo by jim z

 

toho vyplývat právo snížit poplatky za

 

služby, nebo služby 
okamžitě zrušit.

 
 

Informace a požadavek

 

na posílení signálu jsem předala k

 

prošetření na technické oddělení. 

 

 

Technické oddělení nyní hledá možnosti řešení a možnost vypracování

 

plánu na posílení signálu 

 

ve Vaší obci. 

 
 
 

  

Vzhledem k

 

výše uvedeným skutečnostem nemůžeme považovat Váš podnět za oprávněný.

 

 

Vážená paní Teršová,

 

věřím, že mou odpověď přijmete s

 

pochopením.

 

 
 

S pozdravem

 
 

 Petra Zemanová

 Specialista pro reklamace

 
O2 Czech Republic a.s.

 
 

Kontejnery na textil
Upozorňujeme, že kontejner spol. Diakonie Broumov bude v nejbližších dnech odvezen.                    
Se společností jsme rozvázali smlouvu, neboť dlouhodobě řešíme problémy s nedostatečnou frekvencí 
vývozu kontejnerů. Kontejner je tak pořád plný a pytle s  ošacením, obuví a textilem se potom válí 
vedle. Když pak do pytlů zaprší nebo je někdo prohrabe, výsledkem je neustálý nepořádek okolo 
hnízda. 
Již máme objednány nové kontejnery od spol. Textil ECO, která spolupracuje s Nadací Sova. Nové bílé 
kontejnery budou nainstalovány v  druhé polovině srpna, nově v ul. Školní (v horní části parkoviště     
u školy) a v ul. Lipová (u bytovek).
Do ul. Mírová tedy prosím textil již nevozte a vyčkejte na nové kontejnery !!!
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Podvodní prodejci energií – jak nenaletět?
V  uplynulých týdnech a měsících se v médiích opět začaly 
objevovat reportáže varující před neseriózními praktikami 
prodejců energií. A je jedno, jestli jsou to ti, kteří zazvoní     
u vašich dveří nebo vás zkoušejí „umluvit“ po telefonu. 
O podomních prodejcích jsme psali minule. V  obci platí 
zákaz podomního prodeje zboží i služeb a obecní úřad 
nikomu žádné výjimky neuděluje – pokud u vás tedy 
zazvoní někdo, kdo se zaštiťuje svolením obecního úřadu, 
nevěřte mu. A pokud si nevíte rady, dotyčný je neodbytný 
nebo dokonce agresivní, neváhejte zavolat na úřad nebo 
přímo na policii. Hlavně nikoho nepouštějte domů!  
Mějte na paměti, že cílem podomních prodejců                     
a zprostředkovatelů i telefonických operátorů není ušetřit 
vaše prostředky, ale vydělat na vás a získat provizi za 
nasmlouvané služby. Jsou proškolení, aby vás vmanipulovali 
do rychlého rozhodnutí nebo souhlasu. Proto jejich nabídky 
s  díky odmítněte a požádejte, ať vám vše včetně návrhu 
smlouvy a kompletních podmínek služby zašlou poštou, 
abyste si mohli dokumenty řádně pročíst a v  klidu se 
rozhodnout. Pokud svoji „výhodnou“ nabídku podmiňují 
okamžitým podpisem smlouvy, v  žádném případě se 
nejedná o seriózní jednání! 
Velmi nebezpečný je i prodej po telefonu, kdy vás operátor 
může vmanipulovat do formulace, kterou později bude 
vykládat jako váš souhlas s  uzavřením smlouvy nebo její 
změnou.
Změna dodavatele energie může přinést očekávané úspory. 
Je však nutné udělat jí s  rozmyslem. Pokud se tedy 
rozhodnete, že chcete plyn nebo elektřinu od jiného 
dodavatele, vše si řádně promyslete, nechte si pro srovnání 
udělat nabídky od více dodavatelů a věnujte pozornost 
veškerým smluvním podmínkám, poraďte se s  rodinou či 
známými. 
Užitečným pomocníkem pro ochranu spotřebitele (nejen      
v  oblasti energií) může být i internetový průvodce, který 
připravila Česká obchodní inspekce: https://www.coi.cz/pro-
spotrebitele/spotrebitelsky-pruvodce/ nebo kalkulátor energií 
Energetického regulačního úřadu: 
https://www.eru.cz/cs/informacni-centrum/kalkulatory-
srovnani-nabidek.
Tento průvodce i odkazy na další zajímavé články na toto 
téma naleznete na webu obce a obecním Facebooku,            
v  případě zájmu jsou k  dispozici i v na obecním úřadu. 
Každopádně se vyvarujte unáhlených rozhodnutí, kdy pod 
tlakem podepíšete nebo odsouhlasíte něco, co jste neměli 
možnost si přečíst. 
Podomní prodejci se často snaží vetřít do domácností pod 
záminkou kontroly technických zařízení (elektroměrů, 
plynoměrů, vodoměrů). Tato zařízení jsou ve správě 
distribučních společností (elektřina – ČEZ Distribuce, plyn – 
GasNET spadající pod Innogy (dříve RWE), voda – 
Vodovody a Kanalizace Nymburk, telefon - O ). Pokud by se 2

tedy někdo domáhal kontroly u vás doma, v  každém případě 
by se měl prokázat průkazem příslušné společnosti. V  
každém případě doporučujeme na linku distribuční 
společnosti zavolat a ověřit, že k  vám opravdu vyslali 
někoho na kontrolu.   
Kontakty na zákaznické linky distribučních společností:
ČEZ Distribuce: 800  850 860
GasNet : 800 11 33 55
VaK Nymburk: 602 422 458 / 325 513  804
O : 800  123 4562

Rozhlas – doplnění hlásičů
Na základě připomínek, které se od vás sešly, jsme ve 
spolupráci s f. COLSYS, která na začátku tohoto roku 
instalovala v  Poříčanech digitální bezdrátový rozhlas v rámci 
varovného informačního systému (VIS), připravili 
optimalizaci počtu a umístění hlásičů. Výsledkem bude 
doplnění 10 nových vysílacích míst a přesun 3 stávajících, tak 
aby došlo ke zlepšení současného stavu. Nové hlásiče jsou již 
objednány a předpokládaný termín realizace je v druhé 
polovině září. 
Protože velké procento z vás je v době hlášení mimo 
Poříčany, požádali jsme dodavatele systému o zprovoznění 
modulu, který umožní, aby veškeré zprávy z  místního 
rozhlasu byly automaticky zveřejňovány na webu obce. 
Nejjednodušší cesta, jak aktuální zprávy dostat až k vám do 
mobilu, bez nutnosti kontrolovat internet, je mobilní aplikace 
V  OBRAZE, kterou si můžete stáhnout do svého telefonu. 
Více na http://www.obec-poricany.cz/mobilni-aplikace/

Dopravní uzavírky v  okolí
Zjišťovali jsme pro vás, jak si stojí dopravní omezení             
v blízkém okolí.
Co se týče rekonstrukce mostu přes D11, stavba prozatím běží 
podle harmonogramu a dokončení v  termínu 31. 10. 2018 by 
mělo platit.
Průtahy lze očekávat v případě silnice II/272 v úseku Kounice 
– Bříství, kde by se měla stavba zpozdit cca o jeden měsíc      
a otevření silnice se plánuje na říjen. 
Stavba na dálnici D11 mezi Černým mostem a Jirny potrvá   
až do příštího roku, stejně jako rekonstrukce nadjezdu v Lysé 
nad Labem. 
Aktuální informace budou průběžně zveřejňovány na webu 
obce.

To člověku rozum nebere :-(
Na začátku tohoto týdne jsme 
opět našli hromadu odpadu, 
tentokrát složenou u kontejnerů 
na tříděný odpad v ul. Mírová 
(u podchodu). Možná někdo 
myslel, že když mají některé     
z  věcí plastové části, tak patří 
do plastu?! Třeba nárazník        
z  auta, nebo zbytky pračky… 
Pracovníci obce odpad vytřídili 
a vězte, že do plastu či papíru 
patřila ani ne polovina z  té 
hromady. Zbytek byl objemný 

odpad, který je možné zdarma odevzdat ve sběrném dvoře, 
zbytky ze stavby, autodíly…
Odpad tam někdo vyložil pravděpodobně večer v pondělí       
6. srpna nebo v noci na úterý. Budeme rádi za jakoukoli 
informaci, která by nám pomohla při dohledání člověka, který 
to udělal. 
Chytit někoho je velmi obtížné, pokud není přistižen „při 
činu“. Pokud tedy vidíte, že někdo do kontejnerů nebo k nim 
ukládá odpad, který tam nepatří (stavební odpad, autoskla, 
matrace, elektrospotřebiče, ale třeba i stavební odpad 
(polystyren, kýble od barvy, staré potrubí, aj), řekněte mu,    
že se to nesmí a neváhejte volat na obecní úřad. Ideálně 
pořiďte fotku (s čitelnou SPZ vozidla).
Pro normálního člověka je takovéto jednání nepochopitelné, 
bohužel je asi mnoho lidí, kterým to pořád přijde „normální“. 
On to přece někdo za ně uklidí.
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Dětský den
Letos se, opět ve spolupráci obce a místních spolků, konal Dětský den v sobotu 9. června. Na fotbalovém hřišti a okolí 
bylo pro děti připraveno několik stanovišť, kde mohly vyzkoušet obratnost a různé dovednosti. 
Hned v  úvodu odpoledního programu s  popelářským autem přijela spol. NYKOS. Na školním stanovišti tentokrát děti 
nečekalo zkoušení, počty ani písmenka, ale zkouška obratnosti. Sportovní klub měl připraveny jak jinak než fotbalové 
disciplíny. U myslivců na děti čekala střelba ze vzduchovky i úkoly s  obrázky a povídání o tom, jaká zvířátka v  lese žijí, 
co baští a jak se o ně musí myslivci starat. Šemberka měla přichystanou výtvarnou dílnu, kde si děti vyráběly kloboučky 
roztodivných barev a tvarů. Sílu a kuráž bylo potřeba u stanoviště Sokola, kde děti musely překonat Šemberu, vyšplhat na 
strom nebo vyzkoušet lukostřelbu. Na stanovišti obecního úřadu na děti čekala řada úkolů a soutěží, třeba chuťová 
poznávačka, krmení naslepo nebo soutěž pro čtveřice o to, kdo se jako první prokouše koláčem až k  ukryté minci. Jako 
zajímavost se nám podařilo zajistit stanoviště fyzioterapeutického centra 3RE z  Českého Brodu, kde měly děti za úkol 
projít opičí dráhu sestavenou z  různých balančních prvků. Rodiče se mohli poradit, jak správně pečovat o dětské nožičky, 
jak předcházet ploché noze, apod. A nechybělo ani malování na obličej. Hasiči předvedli zásahovou techniku, koutek 
zdravovědy či uzle, a na konec odpoledne pro děti na hřišti připravili pořádnou hromadu pěny na dovádění. 
Za splněné úkoly na děti čekala odměna – zmrzlina, malinovka a špekáček. Na své si přišli i dospělí, protože v podvečer 
nastoupila kapela J.B.Band, se kterou se dětský den pořádně protáhl :-).
Všem, kteří se na organizaci dětského dne podíleli, velké díky!

Jarní výlet na Hrádek u Nechanic
Jako cíl letošního jarního výletu jsme si vybrali Hrádek u Nechanic. Prohlídka zámku začala netradičně za doprovodu 
dobové hudby. Do detailu vyladěné interiéry nás nadchly, stejně jako naprostý klid v  zámeckém parku. Pro srovnání 
přidávám fotografii z  výletu na stejné místo datovanou o nějaké to desetiletí zpátky, kterou jsem dostala od paní Květy 
Hrdličkové. Třeba objevíte známé tváře :-). Za fotografii moc děkujeme!
Z  Nechanic jsme vyrazili do Hradce Králové, kde jsme si dali oběd v  restauraci na břehu Labe a odpoledne navštívili 
Obří akvárium. Jedná se o největší sladkovodní akvárium v  ČR a expozice jsou opravdu zajímavé. Součástí prohlídky 
jsou vystavené lebky různých ryb, videoprojekce i průchod deštným pralesem. Asi nejvíce nás však uchvátil pohled do 
nitra jihoamerických řek, na jejichž dně se ocitnete díky prosklenému tunelu pod hladinou. Je tu na 500 exemplářů více 
než 40 druhů ryb, různých tvarů, barev i velikostí. Chybí však ty masožravé – piraně. I ty jsou zde k  vidění, ovšem 
pouze v  menším samostatném akváriu v  kavárně.
Na podzim plánujeme výlety hned dva. V  týdnu od 14. 9. – 22 .9. 2018 se koná Zahrada Čech v Litoměřicích, kam 
bychom rádi vyrazili načerpat inspiraci, a kolem poloviny října pak chystáme výlet do Telče se zastávkou v  pivovaru     
v  Dalešicích, kde se natáčely filmové Postřižiny. Podrobné informace k  oběma výletům upřesníme koncem srpna. 
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NOVINKY V NÁKUPU JÍZDNÉHO PID 
A NOVÉ SLEVY OD ZÁŘÍ 2018

V průběhu srpna 2018 dojde     
ke změně způsobu odbavování 
cestujících v systému Pražské 
integrované dopravy. Hlavní 
novinkou je rozšíření možnosti 
nahrát si předplatní kupóny PID 
na In Kartu Českých drah nebo 
na bezkontaktní platební kartu. 
Při nákupu jízdného přes 

internet na e-shopu Lítačky nebo Dopravního podniku   
hl. m. Prahy už nebude nutné chodit k validátoru. 
Zároveň se výrazně rozšíří možnosti pořízení jízdenek 
pro jednotlivou jízdu prostřednictvím nové mobilní 
aplikace PID lítačka. Od září 2018 budou také zavedeny 
výrazné celostátní slevy v příměstské dopravě pro děti, 
studenty a seniory. Za čtvrtinu ceny obyčejné jednotlivé 
jízdenky nebo předplatního kuponu budou moci cestovat 
mladí do 18 let, studenti do 26 let a senioři nad 65 let. 
Změny doznají také jednodenní jízdenky pro příměstské 
cestování.
S PID lítačkou nově nakoupíte jízdenky mobilem, na In 
Kartu i na platební kartu. Díky nové mobilní aplikaci „PID 
lítačka“ bude přibližně od poloviny srpna možné nakoupit 
jízdenky PID pro jednotlivou jízdu jednoduše přes mobilní 
telefon, a to nejen pro cestování po Praze, ale i v 
mimopražských tarifních pásmech PID, tedy i ve vlacích       
a příměstských autobusech. K dispozici bude celý sortiment 
plnocenných jízdenek dle pásmové i časové platnosti         
(od základní dvoupásmové jízdenky za 12 Kč až po 
jedenáctipásmovou jízdenku za 84 Kč). Koupit bude možné   
i jedno- nebo třídenní jízdenky pro Prahu nebo všepásmové 
jednodenní jízdenky PID za 240 Kč. Aplikaci představí 
městská firma Operátor ICT v průběhu srpna.
Výrazné zjednodušení a rozšíření možnosti nákupu jízdného 
se týká také pravidelných cestujících, kteří používají 

předplatní kupóny. Kromě zachování současných papírových 
kupónů bude výrazně rozšířena možnost nákupu 
elektronických kupónů jak pro Prahu, tak pro příměstské 
cestování ve Středočeském kraji. Elektronické kupóny PID 
bude nově možné si nahrát kromě Lítačky také na In Kartu 
Českých drah nebo bezkontaktní platební kartu Visa nebo 
Mastercard, a to na e-shopu Lítačky, nově bez nutnosti 
použití validátoru. Zároveň bude ukončena možnost 
nahrávání kupónů na Opencard (cca od listopadu 2018), 
přičemž již zakoupené kupony na Opencard budou platit až 
do konce své platnosti.
Jízdné za čtvrtinu pro děti, studenty a seniory                   
v příměstské dopravě
Od 1. září 2018 dojde k zavedení celostátních slev na 
jízdném pro děti, studenty a seniory v příměstské dopravě. 
Pro děti a juniory od 6 do 18 let, pro studenty od 18 do 26 let 
a pro seniory od 65 do 70 let bude nově poskytována ve 
vlacích i příměstských autobusech PID 75% sleva                  
z plnocenného jízdného. Sleva bude poskytována na 
jednotlivém i předplatním jízdném, a to ve vnějších 
(mimopražských) pásmech a také v dojezdových pražských 
pásmech 0 a B. K prokázání nároku na tuto celostátní slevu 
bude postačovat prokázat věk (například průkazkou PID, 
žákovským průkazem, občanským průkazem nebo cestovním 
pasem), ke slevě pro studenty od 18 do 26 let bude nutné se 
prokázat ještě potvrzením o studiu. Tyto slevy nově nahrazují 
žákovské jízdné v příměstské dopravě. Pro cestování           
po Praze se posouvá věková hranice mezi kategoriemi Junior 
a Student z 19 na 18 let, což fakticky znamená nově nutnost 
doložit potvrzení o studiu i pro osmnáctileté, pokud chtějí 
cestovat za zlevněné předplatní jízdné.

Zdroj: https://pid.cz/novinky-nakupu-jizdneho-nove-
celostatni-slevy-od-zari-2018/ , tamtéž najdete i více 
informací včetně kompletních tarifů.

Více informací k systému PID Lítačka  uveřejníme na webu 
a FB obce v druhé polovině srpna.

WIFI4EU
Na jaře jsme obec Poříčany zaregistrovali do projektu 
WiFi4EU. Jeho cílem je zajistit, aby měli místní občané          
i  návštěvníci veřejných prostranství – v parcích,                  
na náměstích, ve veřejných budovách, knihovnách či 
zdravotních střediscích –   přístup k  bezplatnému wi-fi 
připojení. Obce a města soutěží o vouchery v  hodnotě 15000 
EUR, za tyto prostředky je pak možné nechat nainstalovat 
wi-fi hotspoty apod. 
První výzva proběhla v  květnu - v  určený den a hodinu 
mohly všechny zaregistrované obce a města v  zemích EU 
podat žádost a výběr se měl praktikovat na základě kritéria 
„kdo dřív požádá, ten dostane“. Kvůli technickým 
problémům však celý systém v  okamžiku startu podávání 
žádostí zkolaboval. Proto byla tato první vlna zrušena a nová 
výzva bude otevřena v  září. 
Zkusíme to znovu, přestože šance na úspěch není velká – do 
ČR by mělo v  prvním kole putovat pouze 15 poukázek.        
V  tomto případě ale platí, že kdo nehraje, nevyhraje :-).

Hanka Teršová

Ztráty a nálezy
Máme na úřadě několik nálezů 
různého data - u některých věci je     
s podivem, že nikomu nechybí.  
Poslední „úlovky“ máme z dětského 
dne: na hřišti zůstala dívčí značková 
kšiltovka – růžová a dudlík na šňůrce 
s  klipem – modrý.                            
Z  maškarního máme dívčí 
pruhovanou šálu. A ještě staršího 
data je dívčí lososový bavlněný svetřík vel. 128.
Dále máme několikery klíče: 
 2 x od auta (různé značky - pokud je už nepotřebujete, 

přivezte nám k  tomu i ta auta :-)) 
 přívěšek - dálkové ovládání (pravděpodobně od vrat či 

brány) 
 svazek (domovních) klíčů. 
Pro více informací volejte OÚ (775  763  800-2), klíče budou 
vráceny majiteli pouze po prokázání další identifikace 
(značka vozu, identifikace přívěsku, aj.).
Aktualizace nálezů se průběžně objevuje na: 
http://www.obec-poricany.cz/novinky/
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Zápis ze zasedání zastupitelstva obce Poříčany č. 
3/2018, 23.5.2018
Bod 1 - Určení ověřovatelů a zapisovatele, schválení programu
Bod 2 - Plnění usnesení
Starostka seznámila zastupitelstvo se stavem plnění usnesení z  
minulých zasedání.
Usnesení č. 2/3/2018: Zastupitelstvo obce Poříčany bere na 
vědomí plnění usnesení z  minulých zasedání. Nedořešené body 
budou předmětem další kontroly. 
Usnesení č. 2 bylo schváleno
Bod 3 – Valná hromada – VaK Nymburk, a.s. – pověření 
starostky
Starostka požádala o schválení pověření k  zastupování obce na 
Valné hromadě společnosti Vodovody a Kanalizace Nymburk, a.s.

Usnesení č. 3/3/2018:  Zastupitelstvo obce Poříčany pověřuje 

starostku obce, Mgr. Hanu Teršovou zastupováním obce Poříčany 

na Valné hromadě společnosti Vodovody a Kanalizace Nymburk, 

a.s.
Usnesení č. 3 bylo schváleno

Bod 4 – Zpráva o přezkoumání hospodaření – Účetní závěrka 

za r. 2017 – Závěrečný účet obce za r. 2017

Starostka předložila k projednání zprávu o přezkoumání 

hospodaření, účetní závěrku a návrh závěrečného účtu obce 

Poříčany za r. 2017 vč. nápravných opatření. Návrh závěrečného 

účtu byl zveřejněn před projednáním po zákonem stanovenou 

dobu (4. 5. – 23. 5.2018). Do dnešního dne k  němu nebyly 

vzneseny žádné připomínky. Starostka dále navrhla, aby 

přezkoumání hospodaření za r. 2018 opět provedl Středočeský 

kraj.

Usnesení č. 4/3/2018:

 a) Zastupitelstvo bere na vědomí Zprávu o výsledku přezkoumání 

hospodaření obce Poříčany za r. 2017.

b) Zastupitelstvo obce schvaluje opatření přijatá k nápravě 

nedostatků zjištěných v rámci přezkoumání hospodaření za rok 

2017, a to:

Zjištěný nedostatek: nezaslání informace o schválení závěrečného 

účtu za r. 2016 Krajskému úřadu ve lhůtě 15 dnů;

Opatření:  zajistit dodržování termínů stanovených zákonem č. 

420/2004 Sb., zodpovědná osoba - starostka obce

c) Zastupitelstvo obce projednalo návrh Závěrečného účtu za r. 

2017 a schvaluje Závěrečný účet s výhradou. 

d) Zastupitelstvo obce Poříčany schvaluje účetní závěrku obce k 

31. 12. 2017. Zastupitelstvo obce nezjistilo, že by účetní závěrka 

neposkytla v rozsahu předložených podkladů v souladu s §4 

vyhlášky č. 220/2013 věrný a poctivý obraz předmětu účetnictví a 

finanční situace účetní jednotky. Zastupitelstvo současně schválilo 

výsledek hospodaření obce ve výši 11.739.457,38 Kč (po zdanění) 

a jeho přeúčtování na účet č. 432 – Výsledek hospodaření 

minulých účetních období. 

e)  Zastupitelstvo obce pověřuje starostku zasláním žádosti 

Krajskému úřadu Středočeského  kraje o přezkoumání 

hospodaření obce za r. 2018.
Usnesení č. 4 bylo schváleno
Bod 5 –  Odprodej pozemku – ul. Nádražní, Úzká

Zastupitelstvo projednalo možnost odprodeje částí pozemků v  ul. 
2Nádražní a Úzká a stanovilo podmínky prodeje. Ceny za m  

pozemku byly stanoveny na základě porovnání cen obdobných 

dostupných nemovitostí a aktuálních znaleckých posudků, které 

má obec k  dispozici. 

Usnesení č. 5/3/2018: Zastupitelstvo pověřilo starostku projednat 

odprodej částí pozemků v  ul. Nádražní a Úzká za těchto 

podmínek: 
2a) kupní cena je stanovena na 150 Kč/m  (ul. Úzká) a 500 Kč ul. 

2Nádražní 500/m .

b) kupující uhradí náklady s  prodejem spojené: 1000 Kč – vklad 

katastr, cca 4500 – geometrický plán, 1000 Kč – související 

administrativa (zajištění souhlasu s  dělením pozemků, kupní 

smlouva, aj.).
Usnesení č. 5 bylo schváleno
Bod 6 – Protipovodňová opatření – přeložka plynu
Zastupitelstvo projednalo podmínku spol. Innogy – Grid 
Services k  projektu Protipovodňových opatření na Šembeře, 
kde v  rámci rekonstrukce mostu bude nutné provést přeložku 
plynu. Náklady na přeložku bude hradit obec jako vyvolanou 
investici. Přeložka bude realizována na základě Smlouvy o 
zajištění přeložky a Smlouvy budoucí o zajištění věcného 
břemene (viz. příloha).

Usnesení č. 6/3/2018: 

a) Zastupitelstvo obce Poříčany schvaluje SMLOUVU O 

ZAJIŠTĚNÍ PŘELOŽKY PLYNÁRENSKÉHO ZAŘÍZENÍ A 

ÚHRADĚ NÁKLADŮ S NÍ SOUVISEJÍCÍCH mezi obcí a spol. 

GasNet, s.r.o., IČO: 27295567, která je zastoupena spol. 

GridServices, s.r.o., IČO: 27935311. Předpokládané náklady činí 

340.000 Kč bez DPH.

b) Zastupitelstvo obce Poříčany schvaluje Smlouvu o budoucí 

smlouvě o zřízení věcného břemene na pozemcích obce parc. č. 

865, 869/2 a 869/4, mezi obcí a spol. GasNet, s.r.o., IČO: 

27295567, která je zastoupena spol. GridServices, s.r.o., IČO: 

27935311 pro stavbu „Přeložka STL plynovodu d 110 PE a DN 

100 v chráničce DN 200   přes most říčku Šemberu v k.ú. Poříčany, 

č. stavby: 8800089636“. 
Usnesení č. 6 bylo schváleno
Bod 7 – Dřevona – žádost o pronájem prostor
Místostarosta obce informoval zastupitelstvo o zájemci o 
pronájem nebytových prostor v  objektu Dřevony  (skladovací 
prostory).
Usnesení 7/3/2018: Zastupitelstvo obce Poříčany projednalo 
možnost pronájmu nebytových prostor v  areálu Dřevony jako 
skladovací prostory a stanovilo tyto podmínky pronájmu: výše 
nájemného - 13.000 Kč/měsíc, kauce 3 měsíce, nájem na dobu 
určitou (1 rok) s  možností prolongace.  Zastupitelstvo pověřuje 
starostku projednáním těchto podmínek se zájemcem. 
Usnesení č. 7 bylo schváleno

Bod 8 – Rafanda – jednání se Středočeským krajem a dalším 

postupu

Starostka informovala zastupitelstvo o výsledku jednání se 

zástupci Odboru dopravy Středočeského krajského úřadu a 

Krajské správy a údržby silnic. Kraj souhlasí se spoluprací na 

rekonstrukci zdi za podmínky, že by se řešila komplexně jako 

celek, včetně opravy obou přilehlých komunikací, odvodnění, aj., 

s  tím, že náklady na opravu zdi budou rozděleny mezi obec a kraj. 

Obec by zajistila dopracování projektové dokumentace. 
Usnesení 8/3/2018: Zastupitelstvo obce Poříčany schvaluje 
záměr spolupráce se Středočeským krajem za účelem rekonstrukce 
opěrné zdi, zábradlí a přilehlých komunikací v  ul. Českobrodská – 
Rafanda. Zastupitelstvo pověřuje starostku projednáním dalších 
kroků se Středočeským krajem a Krajskou správou a údržbou 
silnic a zajištění cenové nabídky na dopracování projektové 
dokumentace.
Usnesení č. 8 bylo schváleno
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Bod 9 – UZSVM – úplatný převod 890/13

Starostka seznámila zastupitelstvo s  návrhem UZSVM na úplatný 

převod pozemku 890/13. Cena pozemku je výrazně vyšší (cca 4-

násobně) než např. cena obdobných pozemků stanovená 

znaleckým posudkem Českých drah z  roku 2017. Starostka 

navrhla cenu UZSVM odmítnout a požádat o její přehodnocení. 

Usnesení č. 9/3/2018: Zastupitelstvo obce rozhodlo, že nabídku 

UZSVM na úplatný převod pozemku 890/13  neakceptuje a 

pověřuje starostku projednáním ceny s  přihlédnutím k  cenám v  

čase a místě obvyklým.
Usnesení č. 9 bylo schváleno

Bod 10 – Výběrová řízení na dodavatele energií pro r. 2019 – 

2020, zhotovitele stavby – oprava ul. Větrná, zhotovitele 

stavby – chodník v  ul. Kounická, projektant – dobudování 

vodohospodářské infrastruktury v  obci Poříčany

Starostka seznámila zastupitele s  připravovanými výběrovými 

řízeními.

Usnesení č. 10/3/2018: Zastupitelstvo obce Poříčany bere na 

vědomí vyhlášení výběrových řízení v  režimu veřejných zakázek 

malého rozsahu na dodavatele energií pro r. 2019-20, zhotovitele 

stavby – oprava ul. Větrná, zhotovitele stavby – chodník v ul. 

Kounická a projektanta - dobudování vodohospodářské 

infrastruktury v obci Poříčany. Výsledky výběrových řízení budou 

k  dispozici do poloviny června.
Usnesení č. 10 bylo schváleno
Bod 11 – Projekt „Skutečně zdravá škola“
J. Hrabě informoval zastupitele o projektu „Skutečně zdravá 
škola“. Po dohodě s  ředitelem školy budou možnosti projektu 
projednány v  širší skupině se zastoupením rodičů a vedení školy. 
Usnesení č. 11/3/2018:  Zastupitelstvo obce Poříčany podporuje 
začlenění ZŠ a MŠ Poříčany do projektu „Skutečně zdravá škola“ 
a souhlasí s  projednáním v  širší skupině se zástupci rodičů, 
zaměstnanců a vedení školy a členů zastupitelstva. 
Usnesení č. 11 bylo schváleno
Bod 12 – Uzavření DPP s  členem zastupitelstva obce
Starostka požádala o souhlas s  uzavřením dohody o provedení 
práce (sekání trávy a údržba obce) s  členem zastupitelstva, p. 
Miloslavem Oklešťkem.
Usnesení č. 12/3/2018: : Zastupitelstvo obce Poříčany schvaluje 
uzavření dohody o provedení práce na údržbu zeleně s  p. 
Miloslavem Oklešťkem.
Usnesení č. 12 bylo schváleno

Bod 13 - Neplatiči – odpad

Starostka obce předložila zastupitelstvu obce žádost obecního 

úřadu o prominutí poplatků za odpad 13 poplatníkům za rok 2018 

– jedná se o osoby, které v  Poříčanech nežijí a neprodukují odpad, 

a místo jejich pobytu není známo.

Usnesení č. 13/3/2018: Zastupitelstvo obce Poříčany schvaluje 

prominutí poplatků za odpad 13 poplatníkům za rok 2018 dle 

žádosti obecního úřadu. Jedná se o osoby, které se v  místě svého 

trvalého pobytu nezdržují a místo jejich pobytu není známo.
Usnesení č. 13 bylo schváleno
Bod 14 – Zateplení MŠ – dotace
Starostka informuje o přidělení dotace na zateplení budovy staré 
mateřské školy z  Operačního programu životní prostředí, 
realizace akce je naplánována na r. 2019. 
Usnesení č. 14/3/2018: 
a) Zastupitelstvo obce schvaluje zahájení výběrového řízení na 
stavební práce na akci Zateplení budovy MŠ v  Poříčanech.
b) Zastupitelstvo obce schvaluje přijetí dotace dle Registrace akce 
a Rozhodnutí o poskytnutí dotace č.j.: SFZP 033123/2018 a 
pověřuje starostku přípravou dokumentů vyžadovaných SFŽP.

Usnesení č. 14 bylo schváleno
Bod 15 – Dotace kraj – svolávací systém JSDH
Starostka informovala zastupitelstvo o získání dotace ve výši 
25.000 Kč na pořízení svolávacího systému pro JSDH Poříčany.

Usnesení č. 15/3/2018: Zastupitelstvo obce schvaluje přijetí 

dotace ve výši 25.000,- Kč ze Středočeského Fondu podpory 

dobrovolných hasičů a složek IZS na pořízení informačního a 

svolávacího zařízení pro zásahovou jednotku SDH Poříčany, ev.č. 

projektu HAS/SDH/034747/2018. Zastupitelstvo schvaluje 

veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí dotace na tento projekt a 

pověřuje starostku podpisem smlouvy.
Usnesení č. 15 bylo schváleno
Bod 16 – Žádost o finanční příspěvek – dotace TJ SOKOL

B. Draštík z TJ Sokol Poříčany informoval zastupitelstvo o dotaci, 

kterou spolek pro r. 2018 získal z  Fondu Středočeského kraje na 

rekonstrukci tenisových kurtů, a požádal obec o finanční 

příspěvek na spoluúčast dotace ve výši 200.000 Kč. Celkové 

náklady na akci činí 494.000 Kč, dotace činí 390.000 Kč. TJ 

SOKOL má v  plánu vybudovat vedle kurtů hřiště na plážový 

volejbal a zázemí pro sportovce (voda, venkovní sprchy, aj.) 

celkovými náklady cca 150.000 Kč (bude upřesněno po 

výběrovém řízení). 
Usnesení č. 16/3/2018: Zastupitelstvo obce Poříčany schvaluje 
poskytnutí dotace ve výši 200.000,- Kč TJ SOKOL Poříčany na 
financování spoluúčasti projektu rekonstrukce kurtů, na který 
SOKOL obdržel dotaci od Středočeského kraje a na dostavbu 
hřiště na plážový volejbal a sportovního zázemí. Zastupitelstvo 
pověřuje starostku uzavřením veřejnoprávní smlouvy s  TJ 
SOKOL.
Usnesení č. 16 bylo schváleno
Bod 17 – Smlouva o zřízení věcného břemene – ČEZ, ul. U Lesa
Starostka předložila návrh Smlouvy o zřízení věcného břemene na 
přeložku vedení spol. ČEZ v  ul. U Lesa, která byla postavena na 
základě smlouvy o smlouvě budoucí schválené zastupitelstvem 
obce, (usnesení č. 3/9/2015 b).
Usnesení č. 18/3/2018: Zastupitelstvo projednalo návrh Smlouvy 
o zřízení věcného břemene  – služebnosti  č. IZ-12-6000399/VB01, 
název stavby „Poříčany – přeložka venkovního vedení NN p.č. 
684/1-2“  se spol. ČEZ Distribuce, a.s., na pozemku obce parc. č. 
884/1, tuto smlouvu schvaluje a pověřuje starostku jejím 
uzavřením.
Bod 18 – Smlouva o financování – VaK Nymburk
Starostka seznámila zastupitele s  návrhem smlouvy o 
spolufinancování dostavby kanalizace v  jižní části obce, na jejíž 
realizaci VAK dostal dotaci od Státního fondu životního prostředí, 
a obec má uhradit spoluúčast dotace na část stavby - kanalizace. 
Spoluúčast rekonstrukce a intensifikace ČOV uhradí VAK.  
Předpokládané vlastní zdroje obce činí 8,8 mil. Kč.
Usnesení č. 19/3/2018: Zastupitelstvo pověřuje starostku 
projednat se spol. Vodovody a kanalizace Nymburk důvod 
navýšení spoluúčasti obce, celkové náklady akce a výši dotace.
Bod 19 – Diskuse

‐ Poříčanský posel – příští číslo vyjde v  druhé polovině 
července.

- Příští zasedání zastupitelstva – s  ohledem na nutnost 
dořešení bodu č. 19 starostka informuje o mimořádném zasedání 
zastupitelstva dne 5.6.2018 od 19.00.
- D. Nádeník se dotázal, zda již bylo s  MUDr. Sýkorovou 
projednána úprava prostor ordinace praktického lékař (nové 
vstupní dveře, podlahová krytina, výmalba, aj.) – bude projednáno 
v  průběhu června.
- L. Melich se dotázal na stav řešení parkování před 
bytovkou č. 5 – pro úpravu dopravního řešení je třeba zpracovat 
dopravně-inženýrské opatření (DIO) a projednat s  Dopravním 
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 inspektorátem Policie ČR v  Kolíně a odborem dopravy MěÚ 
Český Brod – v  přípravě.
Zápis byl vyhotoven dne:  31.5.2018

Zápis ze zasedání Zastupitelstva obce Poříčany 
č. 4/2018, 5. 6. 2018
Bod 1 - Určení ověřovatelů a zapisovatele, schválení programu
Bod 2 - Stanovení počtu členů zastupitelstva pro komunální 
volby 2018
Podle ustanovení §67 zákona o obcích stanoví zastupitelstvo obce 
na každé volební období počet členů zastupitelstva obce. Pro obec 
nad 500 a nejvíce do 3000 obyvatel je možné stanovit 7 až 15 členů 
zastupitelstva. Starostka navrhuje ponechat stávající počet členů 
zastupitelstva, tj. 11 zastupitelů.

Usnesení č. 2/4/2018: Zastupitelstvo obce Poříčany stanovuje 

počet zastupitelů pro komunální volby v  říjnu 2018 na 11.
Usnesení č. 2 bylo schváleno
Bod 3 – Rozpočtové opatření č. 3/2018
Starostka obce předložila zastupitelstvu obce k  projednání 
rozpočtové opatření č. 3/2018 (v příloze).  

Usnesení č. 3/4/2018: Zastupitelstvo obce Poříčany schvaluje 

rozpočtové opatření č. 3/2018 a pověřuje starostku příslušnou 

úpravou rozpočtu.
Usnesení č. 3 bylo schváleno

Bod 4 – Kanalizace – JIH

Starostka předložila Smlouvu o spolufinancování a o zápůjčce při 

realizaci stavby „Poříčany – dokončení kanalizace a intenzifikace 

ČOV“ (viz. příloha), na kterou spol. Vodovody a kanalizace 

Nymburk a.s. dostala dotaci z  OPŽP. Částka, kterou musí uhradit 

obec Poříčany na spolufinancování akce dle smlouvy, činí 

8.113.319,56 Kč, předpokládaná výše dotace je 6,6 mil. Kč.  Na 

základě předběžného posouzení lze financování řešit úvěrem. 

Luděk Melich navrhl prověřit, zda by bylo možné čerpat úvěr na 

dokončení kanalizace v celé obci při jednom (ul. Zahradní, 

Nádražní, Větrná).

Starostka dále předložila návrh smlouvy na projekt přípojek pro 

jednotlivé nemovitosti se spol. VIS – Vodohospodářsko – 

inženýrské služby, spol. s.r.o., která pro VaK zpracovávala 

projektovou dokumentaci na kanalizaci. Cena za jednu přípojku 

činí 2000 + DPH, tato částka bude přefakturována vlastníkům 

nemovitostí.  

Usnesení č. 4/4/2018: 

a) Zastupitelstvo obce Poříčany schvaluje Smlouvu o 

spolufinancování a o zápůjčce při realizaci stavby „Poříčany – 

dokončení kanalizace a intenzifikace ČOV“ se spol. Vodovody a 

Kanalizace Nymburk, IČ: 46357009, se sídlem Bobnická 712, 

Nymburk, kterou se stanovuje výše a podmínky úhrady vlastních 

zdrojů obce na financování akce. Vlastní zdroje obce ve výši 

8.113.319,56 Kč  budou použity na úhradu spoluúčasti dotace a 

nezpůsobilých nákladů na dostavbu kanalizace v  jižní části obce. 

Zastupitelstvo pověřuje starostku podpisem smlouvy. 

b) Zastupitelstvo obce Poříčany schvaluje smlouvu příkazní  

se spol. VIS – Vodohospodářsko – inženýrské služby, spol. s.r.o., 

IČO: 48153362 na vyhotovení projektové dokumentace 

kanalizačních přípojek řadů F, G, M, N, O, P. Cena za projekt 

jedné  přípojky činí 2000,- Kč bez DPH, předpokládaný počet 

přípojek je 70. Náklady na projektovou dokumentaci budou 

zahrnuty v  paušálním poplatku od vlastníků nemovitostí.

c) Zastupitelstvo obce bere na vědomí nabídku úvěru na 

financování kanalizace ve výši 10 mil. Kč a pověřuje finanční 

výbor projednáním výše a podmínek úvěru.   
Usnesení č. 4 bylo schváleno
Bod 5 –  Zařazení ulice do sítě místních komunikací

Na základě žádosti p. Stoklasy starostka předložila návrh na 

zařazení budoucí komunikace v  ul. Lesní (nové parcely mezi ul. 

Ke Kersku a U Lesa) do pasportu místních komunikací 

(koordinační situace projektu – viz. příloha). Po dostavbě a 

kolaudaci budou inženýrské sítě i místní komunikace převedeny 

bezúplatně obci Poříčany.

Usnesení č. 5/4/2018: Zastupitelstvo obce rozhodlo, že „Obslužná 

komunikace „S“ v  ul. Lesní, na pozemcích parc. č. 684/10 a 

684/11, která bude postavena v  souladu s  projektovou 

dokumentací zpracovanou Ing. Václavem Pažoutem z  listopadu 

2015 bude zařazena do pasportu místních komunikací jako místní 

obslužná komunikace. Podmínkou zařazení do pasportu místních 

komunikací je vydání kolaudačního souhlasu. 
Usnesení č. 5 bylo schváleno
Bod 6 – Dopravní a vodohospodářské projekty

a) Studie přístupové stezky – průmyslová zóna

Studie připravena k  projednání s  vlastníky pozemků. Po 

projednání bude zpracován další stupeň projektové dokumentace 

pro územní a stavební řízení (koordinační situace viz. příloha). 

b) Dopravně-bezpečnostní opatření – ul. Českobrodská

Starostka představila koncept projektu dopravně-bezpečnostních 

opatření v  ul. Českobrodská, který se připravuje pro žádost o 

dotaci z  IROP/MAS Pošembeří (koordinační situace viz. příloha). 

Projekt je připraven pro stavební povolení, problém je s  

umístěním tlačítkového semaforu pro chodce na přechodu u 

viaduktu – DI Policie ČR nechce v  blízkosti křižovatky semafor 

povolit. Zastupitelstvo navrhuje dopravního inženýra Policie ČER 

v  Kolíně pozvat na místní šetření za účasti členů zastupitelstva

D. Nádeník se dotázal, v  jaké fázi je úprava křižovatky U Hroudů 

(akce KSÚS Středočeského kraje). V  lednu bylo na tuto akci 

vydáno stavební povolení + KSÚS podala žádost o dotaci na 

SFDI. Starostka zajistí vyjádření k  aktuálnímu stavu  akce. 

c) Oprava ul. Na Bažantnici – vlastnické vztahy

       Pro přípravu opravy ul. Na Bažantnici starostka navrhla 

zahájit jednání s vlastníky pozemků pod komunikací a přilehlým 

prostranstvím, tak aby bylo dosaženo celkové šíře 10 m veřejného 
2prostranství. Ceny odkupu k  projednání s  vlastníky - 30 Kč/m .

d) Dobudování vodohospodářské infrastruktury

Starostka předložila nabídky na zpracování projektové 

dokumentace na projekty dokončení chybějících úseků kanalizace 

(K) a vodovodu (V), a to v  ul. Zahradní (K), Nová Vyhlídka (V), 

Nádražní (K), Českobrodská – Rafanda (V), Sportovní – hřiště 

(V). Cílem je do konce roku vyřídit stavební povolení, aby akce 

byly připraveny pro realizaci v  r. 2019 a případně pro žádost o 

dotaci z  fondů Středočeského kraje.  

Usnesení č. 6/4/2018:

 a) Zastupitelstvo bere na vědomí studii přístupové stezky do 

průmyslové zóny.  

b) Zastupitelstvo bere na vědomí stav projektu dopravně-

bezpečnostních opatření a pověřuje starostku zorganizovat místní 

šetření za účasti dopravního inženýra Polici ČR v  Kolíně k  řešení 

přechodu pro chodce u viaduktu. 
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c)  Zastupitelstvo obce Poříčany pověřuje starostku zahájením 
jednání o odkupu pozemků v  ul. Na Bažantnici a přípravou 
geometrického  plánu k  oddělení pozemků. 

d)  Zastupitelstvo obce Poříčany schvaluje nabídku spol. VIS – 

Vodohospodářsko – inženýrské služby, spol. s.r.o., IČO: 48153362 

a pověřuje starostku uzavřením smlouvy na zhotovení projektové 

dokumentace na „Dobudování vodohospodářské infrastruktury v  

obci Poříčany“.
Usnesení č. 6 bylo schváleno

Bod 7 – Odpadové hospodářství 2019 – 2023 – příprava 

výběrového řízení

V  souvislosti s  přípravou výběrového řízení na služby v  

odpadovém hospodářství od r. 2019 byla zahájena diskuse nad 

možnými úpravami stávajícího systému (zavedení svozu TKO 

1x14 dní, zavedení svozu BIO odpadu v  hnědých popelnicích, 

door-to-door svoz plastů a papíru, aj.).

Na základě diskuse budou zjištěny zkušenosti obcí, které tento 

systém již zaveden.    

Bod 8 – Převody pozemků – Forejtovi / Martínek

Starostka seznámila zastupitele s  žádostí vlastníků o odprodej 
2pozemku parc. č. 916/34 o výměře 216 m  obci (proužek pozemku 

podél Šembery, za ul. Krátká). Jedná se o pozemek, který bude 

dotčený výstavbou protipovodňových opatření. Cena za odkup 
2byla stanovena na 100 Kč/m .

Starostka dále seznámila zastupitele s  žádostí vlastníka pozemku 
2parc. č. 40/1 o odkup pozemku 114/3 o výměře 314 m . Pozemky 

spolu tvoří jednu parcelu. S  přihlédnutím k aktuální  ceně 

obdobných pozemků nabízených k  prodeji v  blízkém okolí 
2zastupitelstvu stanovilo cenu k  prodeji na 2000 Kč/m . 

Usnesení č. 7/4/2018:

a) Zastupitelstvo obce souhlasí s  odkupem pozemku parc. č. 
2916/34 o výměře 216 m  v  k. ú. Poříčany,  vedeného na LV 797, za 

2cenu 100 Kč/m  a pověřuje starostku projednáním s  vlastníky a 

přípravou kupní smlouvy.

b) Na základě žádosti zastupitelstvo obce souhlasí s  prodejem 
2pozemku parc. č. 114/3  o výměře 314 m  v  k. ú. Poříčany,  za cenu 

22000 Kč /m  vlastníkovi sousedního pozemku, parc. č. 40/1, a 

pověřuje starostku projednáním záměru s  žadatelem.
Usnesení č. 8 bylo schváleno
Bod 9 – Dotace ministerstva obrany na opravu pomníku 
padlých

Starostka předložila Registraci akce a podmínky čerpání dotace na

opravu pomníku padlých (viz. příloha). 
Usnesení č. 8/4/2018: Zastupitelstvo obce schvaluje přijetí dotace 
ve výši 296.000 Kč z  programu 10719 – Zachování a obnova 
historických hodnot Ministerstva obrany na projekt „Poříčany – 
oprava pomníku obětem světových válek“ a souhlasí s  věcnými, 
finančními a časovými parametry stanovenými v  registračním 
listu dotace ev. č. 107D191001838 a s  Pokyny k zadání na výše 
uvedenou dotaci. Zastupitelstvo pověřuje starostku zažádat o 
vydání o rozhodnutí dotace a zajistit dokumentaci požadovanou 
poskytovatelem. 
Usnesení č. 9 bylo schváleno

Bod 10 – Diskuse
D. Nádeník upozornil na potřebu doplnění hlíny a úpravu 
osázených ploch u podchodu pod žel. tratí.
Zápis byl vyhotoven dne:  12. 6. 2018

Zápis ze zasedání Zastupitelstva obce Poříčany 
č. 5/2018, 26.6.2018

Bod 1 - Určení ověřovatelů a zapisovatele, schválení programu
Bod 2 - Plnění usnesení
Starostka seznámila zastupitele se stavem plnění usnesení.
Usnesení č. 2/5/2018: Zastupitelstvo obce Poříčany bere na 
vědomí plnění usnesení z  minulých zasedání. Nedořešené body 
budou předmětem další kontroly. Nedořešené převody pozemků a 
další postup budou projednány na příštím zasedání.
Usnesení č. 2 bylo schváleno
Bod 3 – Úvěr – dostavba kanalizace
Luděk Melich informoval o výsledku jednání finančního výboru, 
který prověřil možnost financování dostavby kanalizace 
prostřednictvím úvěru s  ohledem na pravidla rozpočtové 
odpovědnosti a celkové zadlužení obce. Finanční výbor 
doporučuje úvěrem financovat celou dostavbu kanalizace (tzn. 
akce: Kanalizace – Jih, dále ul. Zahradní, Nádražní a Za 
Vrcholem). Výše úvěru bude 15 mil, úroková sazba dle indikativní 
nabídky banky 1,75, splatnost 10 let.  D. Nádeník požaduje, aby 
bylo ve smlouvě o úvěru ustanovení, že se jedná o pevnou 
úrokovou sazbu po celou dobu trvání úvěru.

Usnesení č. 3/5/2018: Zastupitelstvo obce schvaluje přijetí úvěru 

ve výši 15.000.000 Kč, s  pevnou úrokovou sazbou 1,75 % po celou 

dobu trvání úvěru, na dostavbu kanalizace v  Poříčanech od České  

Spořitelny a.s. a pověřuje starostku uzavřením úvěrové smlouvy.
Usnesení č. 3 bylo schváleno

Bod 4 – Výběr zhotovitele – oprava pomníku

Starostka informuje o výsledku poptávkového řízení na opravu 

pomníku obětem světových válek. Ze třech oslovených firem 

nabídku podala pouze jedna firma – Kamenictví Procházka s.r.o. 

Český Brod,  další dvě nabídku nepředložily. Rozpočet firmy 

Procházka je v  souladu s  rozpočtem akce dle přidělené dotace od 

Ministerstva obrany.

Usnesení č. 4/5/2018: : Zastupitelstvo obce schvaluje zhotovitele 

pro akci „Poříčany – oprava pomníku obětem světových válek“, 

spol. Kamenictví Procházka s.r.o., Pod Velkým vrchem 1241, 282 

01 Český Brod, IČO: 03062554, s  nabídkovou cenou 370.230,- 

vč. DPH. Zastupitelstvo pověřuje starostku uzavřením smlouvy o 

dílo.
Usnesení č. 4 bylo schváleno
Bod 5 –  Žádost SK – příspěvek na fotbalový kemp
J. Hampl jménem Sportovního klubu Poříčany požádal o 
příspěvek na týdenní příměstský fotbalový kemp, který se 
uskuteční v srpnu 2018. V  rámci diskuse byla stanovena částka 
500,- Kč/přihlášené dítě. Zástupci SK Poříčany upřesní počet 
přihlášených dětí do 15. 7.

Usnesení č. 5/5/2018: Zastupitelstvo obce schvaluje dotaci na 

letní fotbalový kemp SK Poříčany ve výši 500,- Kč/dítě na 

pořádání fotbalového kempu.
Usnesení č. 5 bylo schváleno
Bod 6 – PPO Poříčany – Smlouva + souhlas se záborem 
pozemku – Farnost Český Brod

Starostka předložila návrh smlouvy o souhlasu se stavbou a 

záborem pozemku v  rámci akce „Protipovodňová opatření 

Poříčany“ parc. č. 752/121 s  vlastníkem pozemku,  Farností 

Český Brod.

Usnesení č. 6/5/2018: Zastupitelstvo obce schvaluje Smlouvu o 

souhlasu s provedením stavby „Protipovodňová opatření 

Poříčany“ na pozemku parc. č. 752/121 v  k.ú. Poříčany s  

Farností Český Brod a pověřuje starostku podpisem smlouvy.
Usnesení č. 6 bylo schváleno
Bod 7 – Úprava křižovatky „II/330 x III/3308“ (U Hroudů)
Na základě pověření z minulého zasedání starostka zjistila stav 
stavebního záměru Krajské správy a údržby silnic „II/330 
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POŘÍČANY, ÚPRAVA KŘIŽOVATKY S III/3308“. Zástupce 
KSÚS, p. Holan zaslal vyrozumění o zamítnutí žádosti o dotaci 
ze SFDI pro r. 2018 a informaci, že jiný zdroj financování bude 
předmětem dalšího jednání KSÚS a Středočeského kraje.  
D. Nádeník navrhl, aby byla na Krajský úřad a Krajskou správu a 
údržbu silnic zaslána žádost o zařazení této stavby mezi prioritní 
akce pro rok 2018-2019.
Usnesení č. 7/5/2018: Zastupitelstvo obce pověřuje starostku 
zasláním žádosti Krajskému úřadu a Krajské správě a údržbě 
silnic o zařazení této stavby „II/330 POŘÍČANY, ÚPRAVA 
KŘIŽOVATKY S III/3308“ mezi prioritní akce pro rok 2018-2019
Usnesení č. 7 bylo schváleno

Bod 8 – Odkup pozemku 916/34

Na základě pověření z minulého zasedání starostka projednala 
2odkup pozemku parc. č. 916/34 za cenu 100 Kč/m . Vlastníci s  

prodejem souhlasí. 
Usnesení č. 8/5/2018: Zastupitelstvo obce schvaluje odkup 

2pozemku parc. č. 916/34 v  k.ú. Poříčany za cenu 100 Kč/m  a 
pověřuje starostku uzavřením kupní smlouvy.
Usnesení č. 8 bylo schváleno

Bod 9 – Záměr prodeje pozemku – ul. Úzká
Na základě pověření ze zasedání dne 23.5.2018 starostka 
projednala kupní cenu a podmínky možného odprodeje pozemku v  
ul. Úzká vlastníkům přilehlé nemovitosti. Vlastníci s  
podmínkami souhlasí.

Usnesení č. 9/5/2018: Zastupitelstvo obce schvaluje záměr 

odprodat část pozemků parc č. 822/2 a 822/12 v  k.ú. Poříčany 
2(stráň nad zahradami v  ul. Úzká) za cenu 150 Kč/m  a pověřuje 

starostku zveřejněním záměru prodeje.

Usnesení č. 9 bylo schváleno

Bod 10 – Záhabří

Starostka informuje o zájemci o investici (zasíťování pozemků a 

výstavba RD) v  lokalitě Záhabří. 
Usnesení č. 10/5/2018: Zastupitelstvo obce pověřuje finanční 
výbor přípravou finanční rozvahy na projekt Záhabří a 
projednáním podmínek spolupráce na zasíťování pozemků a 
prodeje pozemků v  rámci projektu soukromému subjektu. 
Zastupitelstvo dále pověřuje starostku právní konzultací k 
možnostem a nutným formálním náležitostem pro vyhlášení 
záměru spolupráce.  

Usnesení č. 10 bylo schváleno
Bod 11 – Podmínky pro uložení optického kabelu do 
pozemků ve vlastnictví obce
Starostka informuje o zájmu poskytovatelů internetu o přípolož 
chrániček pro položení optického kabelu v  rámci stavebních akcí 
obce.  Na příští jednání bude připraven návrh podmínek 
spolupráce.
Bod 12 – Diskuse
P. Novák upozorňuje na nedostatečný dosah rozhlasu v  ul. V  
Průhonu a Na Vyhlídce.
- bude řešeno doplněním hlásičů, konzultace s  projektantem v  
průběhu července
M. Musilová se dotázala na kvalitu vody z  veřejného vodovodu; v  
okálech a navazující lokalitě (Na Klínku) je voda často v  horší 
kvalitě, se známkami zakalení
- odkalení u okálu proběhlo v  polovině června, dále bude řešeno s  
provozovatelem (VaK Nymburk)
M. Musilová dále požádala, zda by škola mohla mít k  dispozici 
smlouvy o zajištění školní docházky se spádovými obcemi 
- budou předány p. řediteli na jednání ve čtvrtek 28. 6. 
Zápis byl vyhotoven dne:  28. 6. 2018

Zápis ze zasedání Zastupitelstva obce Poříčany č. 
6/2018, 1. 8. 2018
Informace starostky

‐ Obec obdržela odpověď spol. O na stížnost na 2 

nedostatečné pokrytí mobilního signálu – požadavek obce byl 
předán technickému oddělení. 

‐ Obec Hořany ve spolupráci se spol. VaK Nymburk 
požádala o připojení tlakové kanalizace na poříčanskou ČOV – 
je možné za podmínky, že ČOV bude dostatečně kapacitní pro 
rozvojové lokality Poříčan.

‐ Rafanda – 24. srpna proběhne jednání obce, projekční 
kanceláře a zástupců KSÚS, kde bude domluven další postup.

‐ Úprava dopravního značení v  ul. 1. Máje a Školní – do 
konce prázdnin bude provedeno vodorovné dopravní značení.

‐ Řešení křižovatky u sokolovny – semafor pro chodce:  
19.7. proběhlo jednání za účasti Ing. Bartáka (DI PČR Kolín), 
p. Katrnošky (Odbor dopravy MěÚ Český Brod) a p. 
Trpišovského (KSÚS). Předmětem jednání byly dopravně-
bezpečnostní projekty v  ul. Českobrodská (stezka do zóny, 
chodníky, přechody pro chodce). Dále byl projednán 
požadavek obce na instalaci semaforu pro chodce na přechodu 
u křižovatky ul. Českobrodská a Kounická. Nainstalovat pouze 
samostatný semafor pro chodce není možné, protože přechod 
je součástí křižovatky – musí být případně řešeno jako celek – 
světelně-řízená křižovatka. Obec zjistí možnosti u dodavatelů 
světlených systémů. 

‐ Parkovací místa v  ul. Sportovní před bytovkou č. 5 – po 
konzultaci s  Ing. Bartákem bude řešeno stavebně jako 
parkovací záliv.

Bod 1 - Určení ověřovatelů a zapisovatele, schválení programu
Bod 2- Plnění usnesení
Starostka seznámila zastupitelstvo se stavem plnění usnesení z 
minulých zasedání.
Usnesení č. 2/6/2018: Zastupitelstvo obce Poříčany bere na 
vědomí plnění usnesení z  minulých zasedání. Nedořešené body 
budou předmětem další kontroly.
Usnesení č. 2 bylo schváleno
Bod 3 – Rozpočtové opatření
Starostka předložila zastupitelům obce návrh rozpočtového 
opatření č. 4/2018 (viz. příloha).

Usnesení č. 3/6/2018: Zastupitelstvo obce Poříčany schvaluje 

rozpočtové opatření č. 4/2018 a pověřuje starostku příslušnou 

úpravou rozpočtu.

Usnesení č. 3 bylo schváleno

Bod 4 – Úplatný převod pozemku parc. č. 890/13 – UZSVM

Starostka předložila k  projednání vyjádření Úřadu pro 

zastupování státu ve věcech majetkových ke způsobu stanovení 

ceny pozemku 890/13 (viz. příloha).
Usnesení č. 4/6/2018: Zastupitelstvo obce Poříčany schvaluje 
úplatný převod pozemku parc. č. 890/13 v k.ú. Poříčany do 
vlastnictví obce Poříčany za kupní cenu 253.000,- Kč a pověřuje 
starostku podpisem kupní smlouvy.
Usnesení č. 4 bylo schváleno
Bod 5 –  Prodej pozemku parc. č. 114/3
Starostka předložila k  projednání vyjádření pana J.M. k  
nabízené kupní ceně za pozemek parc. č. 114/3 a znalecký 
posudek zpracovaný p. Jiřím Šmejkalem .
Usnesení č. 5/6/2018: Zastupitelstvo obce Poříčany projednalo 
vyjádření pana J.M. k  výši kupní ceny za pozemek p.č. 114/3 a 
znalecký posudek č. 3794-50/2018 ze den 9.7.2018 zpracovaný 
p. Jiřím Šmejkalem a schvaluje prodej pozemku za cenu 1.500 

2Kč/m .
Usnesení č. 5 bylo schváleno
Bod 6 – Smlouva o zřízení věcného břemene – kanalizační 
přípojka pro p.p. 752/82
Starostka předložila k  projednání návrh smlouvy o zřízení 
věcného břemene pro kanalizační přípojku pro p.p. 752/82 v ul. 
Lucká a geodetické zaměření přípojky a věcného břemene.
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Usnesení č. 6/6/2018: Zastupitelstvo obce schvaluje uzavření 
smlouvy o zřízení věcného břemene – služebnosti  s  vlastníky 
pozemku 752/82 v  k.ú. Poříčany na věcné břemeno ke stavbě 
„Kanalizační přípojka pro p.p.č. 752/82“ v rozsahu dle 
geometrického plánu č. 858-125/2018 ze dne 30.5.2018, 
vyhotoveného Ing. Liborem Mackem. Cena za věcné břemeno 
činí 1000 Kč.
Usnesení č. 6 bylo schváleno
Bod 7 – Studie revitalizace požární nádrže
Starostka předložila studii revitalizace požární nádrže 
(zpracované zdarma spol. Axiom), která mapuje možnosti 
dotačních programů na obnovu nádrží (viz. příloha). 
Zastupitelstvo souhlasí se záměrem revitalizace nádrže a okolí a 
pověřuje starostku zajištěním nabídek na řešení lokality a 
financování záměru.

Bod 8 – Návrh smlouvy o finančním vypořádání – Povodí Labe

Starostka předložila návrh smlouvy o finančním vypořádání za 

omezení vlastnického práva spol. Povodí Labe, s.p. týkající se jezu 

u fotbalového hřiště (viz. příloha). Jez není majetkem obce, ani 

nebyl zbudován pro účely obce – v  minulosti sloužil pro regulaci 

náhonu k  třebestovickému mlýnu. Z  tohoto důvodu 

zastupitelstvo s uzavřením smlouvy nesouhlasí a pověřuje 

starostku zasláním stanoviska obce Povodí Labe.

Bod 9 – Výběr zhotovitele – ul. Větrná

Starostka předložila výsledky výběrového řízení na rekonstrukci 

ul. Větrná (viz. příloha). 

Usnesení č. 7/6/2018: Zastupitelstvo obce projednalo výsledky 

výběrového řízení na zhotovitele stavby REKONSTRUKCE 

MÍSTNÍCH KOMUNIKACÍ POŘÍČANY  - UL. VĚTRNÁ.  

Hodnotící komise doporučila výběr zhotovitele s  nejnižší 

nabídkovou cenou:  PROSTAV, s.r.o., Na Chmelnici 533/II, 29001 

Poděbrady, IČ: 25105914  s nabídkovou cenou 1.602.448,96 Kč 

vč. DPH, s  tím, že termín stavby je od 1. 9. 2018 do 31. 10. 2018. 

Zastupitelstvo schvaluje výběr zhotovitele a pověřuje starostku 

uzavřením smlouvy o dílo.

Usnesení č. 7 bylo schváleno

Bod 10 – Výběr dodavatele energií – 2019-20

Starostka předložila výsledky výběrového řízení na dodávky 

energií pro období 2019 -2020 (viz. příloha).
Usnesení č. 8/6/2018: Zastupitelstvo obce projednalo výsledky 

výběrového řízení na dodávky energií
a rozhodlo, že pro období let 2019 – 2020 bude dodavatelem 
elektrické energie a zemního plynu spol. AmperMarket.  
Zastupitelstvo pověřuje starostku akceptací nabídky a uzavřením 
smluv o dodávkách energií. 
Usnesení č. 8 bylo schváleno
Bod 11 – Záměr výstavby – parc. č. 284/3
Starostka předložila k  projednání záměr výstavby na pozemku 
parc. č. 284/3 (viz. příloha).
Usnesení č. 9/6/2018: Zastupitelstvo obce Poříčany projednalo 
záměr výstavby na pozemku parc. č. 284/3 a se záměrem 
vyjádřilo nesouhlas, neboť se nejedná o zástavbu venkovského 
charakteru a její umístění v  dané lokalitě je zcela v  rozporu s 
požadavky   územního plánu.  
Usnesení č. 9 bylo schváleno
Bod 12 – Bezdrátový rozhlas – doplnění hlásičů
Na základě připomínek od občanů k  bezdrátovému rozhlasu 
nechala obec zpracovat návrh doplnění hlásičů v  místech se 
slabým pokrytím. Cenová nabídka na doplnění hlásičů od f. 
Colsys činí 373 982 Kč vč. DPH.
Usnesení č. 10/6/2018: Zastupitelstvo obce Poříčany projednalo 
nabídku na doplnění hlásičů bezdrátového rozhlasu varovného 
informačního systému a pověřuje starostku provedením 

objednávky v  rozsahu dle cenové nabídky. 
Usnesení č. 10 bylo schváleno
Bod 13 – Žádost o odkup pozemku - SŽDC
Obec obdržela žádost spol. SŽDC o odprodej části pozemků 
916/49 a 918/44 v  propustku pod žel. tratí na Nymburk (viz. 
příloha). Tyto pozemky jsou uvažovány jako možná trasa 
odvodnění lokality průmyslové zóny a jejich prodej v  současné 
době není žádoucí. 
Usnesení č. 11/6/2018: Zastupitelstvo obce Poříčany projednalo 
žádost spol. SŽDC  o odprodej  částí pozemků 916/49 a 918/44 
a rozhodlo, že pozemky jsou možnou trasou pro budoucí řešení 
odvodnění průmyslové zóny a prodej tedy není možný do doby, 
než bude zóna dořešena.  
Usnesení č. 11 bylo schváleno
Bod 14 – Žádost o bezúplatný převod pozemků – KSÚS – 
Středočeský kraj
Na základě požadavku KSÚS Středočeského kraje o změnu 
formulace usnesení 8/2/2018 b) starostka navrhla revokaci tohoto 
usnesení a jeho změnu. Starostka dále informovala, že 
Středočeský kraj schválil vzájemný bezúplatný převod pozemků 
pod místní komunikací v ul. Mírová a silnicí na Klučov. Pro 
převod pozemku 957/4 Středočeskému kraji je třeba uveřejnit 
záměr. 
Usnesení č. 12/6/2018: 
a) Zastupitelstvo obce Poříčany revokuje své usnesení č.  8/2/2018 
b) takto: „Zastupitelstvo souhlasí s bezúplatným převodem parc. 

2č. 888/3, ostatní plocha – ostatní komunikace,  o výměře 323 m , 
k.ú. Poříčany z  vlastnictví Středočeského kraje do vlastnictví obce 
Poříčany.“  Části usnesení 8/2/2018 a) a c) zůstávají v  platnosti.

b) Zastupitelstvo obce pověřuje starostku zveřejněním záměru 

bezúplatného převodu pozemku parc. č. 957/4, ostatní plocha – 
2silnice,  o výměře 1102 m , k.ú. Poříčany, do vlastnictví 

Středočeského kraje.

Usnesení č. 12 bylo schváleno
Bod 15 – Odkup pozemků – ul. Ke Kersku
Starostka předložila návrh na odkup pozemků v  ul. Ke Kersku od 
p. L.K., kde se plánuje oprava komunikace a pro podání žádosti o 
dotaci je třeba vypořádat majetkoprávní vztahy k  pozemkům. 
Usnesení č. 13/6/2018: Zastupitelstvo projednalo nabídku 
vlastníků pozemků parc. č. 684/1 a 684/16 v  k.ú. Poříčany, o 

2celkové výměře 739 m  na jejich odprodej obci. Jedná se o 
pozemky, v  ul. Ke Kersku, v  nichž je uložena splašková kanalizace 

2a vodovodní řad. Zastupitelstvo schválilo kupní cenu 135 Kč/m  a 
pověřuje starostku projednáním ceny a uzavřením kupní smlouvy.
Usnesení č. 13 bylo schváleno
Bod 16 – Financování rekonstrukce křižovatky Českobrodská 
x V Průhonu – spoluúčast obce
Starostka předložila návrh Dodatku č. 1 ke Smlouvě o sdružení 
veřejných zadavatelů č. 2017/231/00066001/KH/JK/PŠ (viz. 
příloha), kterou obec uzavřela s  Krajskou správou a údržbou 
silnic za účelem realizace akce „II/330 Poříčany, úprava 
křižovatky s III/3308“. Jedná se o předpokládané rozdělení 
prostředků na financování akce, konečná cena vzejde z  
výběrového řízení. Předpokládaná výše podílu obce je 866 717,06 
Kč vč. DPH.
Usnesení č. 14/6/2018: Zastupitelstvo projednalo Dodatek č. 1 ke 
Smlouvě o sdružení veřejných zadavatelů pro akci akce „II/330 
Poříčany, úprava křižovatky s III/3308“, schvaluje 
předpokládanou výši  podílu obce 866 717,06 Kč vč. DPH a 
pověřuje starostku uzavřením tohoto dodatku.
Zápis byl vyhotoven dne:  7.8.2018

Poznámka: Plné znění zápisů najdete na webu obce. 
Originály zápisů včetně příloh jsou k  dispozici k 
nahlédnutí na obecním úřadě 
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           NOVINKY ZŠ A MŠ POŘÍČANY 
Ohlédnutí za uplynulým školním rokem
Prázdniny jsou ve školství časem pro rekapitulaci 
uplynulého období i přípravu na blížící se září. 
Školní rok 2017/18 byl u nás ve škole především ve 
znamení nových posil v učitelském týmu. Naši nováčci 
se za pomoci služebně starších kolegů rychle 
zapracovali a tým se stabilizoval. Podařilo se nám 
dosáhnout mnoha úspěchů jak na sportovním poli, tak 
ve vědomostních soutěžích. Časopis vydávaný 5. A pod 
vedením paní učitelky Jany Mertlíkové se umístil na   
2. místě v  krajské soutěži školních časopisů a postoupil 
do celostátního kola. Ve školní anketě o „počin roku“ 
výrazně zvítězil nad dalšími úspěšnými projekty. Druhé 
místo obsadil Dobročinný bazárek pořádaný naší 
družinou. Na třetí místo se prosadila dlouhodobá 
matematická soutěž páťáků o „Matematického krále“. 
Tímto způsobem chceme propagovat a posilovat 
aktivitu učitelů, žáků i rodičů.
Neskrývám, že přestože prázdniny jsou v  plném 
proudu, v  duchu již žiju příštím školním rokem. Čeká 
nás několik novinek. Od září nebudou mít žáci od        
4. třídy papírové žákovské knížky - známky i 
omluvenky budou předávány elektronicky. Chystáme 
elektronický docházkový systém, který umožní 
rodičům přesvědčit se, zda dítko dorazilo do školy, 
a během roku spustíme  i elektronický objednávkový 
systém obědů. V  mateřské škole se pak chystá rozsáhlá 
rekonstrukce budovy A a B, která by měla vypuknout 
na jaře 2019.
Chci poděkovat všem pracovníkům základní a mateřské 
školy za jejich celoroční práci a popřát jim, aby do září 
načerpali novou energii. Dětem a rodičům přeji báječný 
zbytek léta a 3. září se budeme těšit na viděnou!
      Václav Pěnkava, ředitel školy

Hurá do LEGOLANDU !!!
Na dlouho očekávaný výlet do německého Legolandu 
jsme se vypravili 8. června. Můžeme říci, že vše klaplo 
zrovna tak dobře, jako když otevřete novou krabici této 
geniální stavebnice a s velkým zaujetím skládáte podle 
plánu nějaký úžasný model – a on se vám skvěle 
povede.  Všechny přihlášené „kostičky“ byly na svém 
místě u Sokolovny ve správný čas, poskládaly se 
vzorně a bez zbytečných dohadů do autobusu                 
a vytvořily společně na čas výletu bezvadně fungující 
Legopartu. V  10:00 se brány Legolandu otevřely           
a účastníci zájezdu se rozutekli za dobrodružstvím, 
kterého je tento zábavní park plný. Ale ani krásných 
sedm hodin pobytu nestačilo k  tomu, abychom 
vyzkoušeli všech 55 atrakcí nebo abychom spočítali 
neuvěřitelných 56 milionů kostiček Lega, ze kterých je 
tu postaveno tisíce zmenšených modelů různých 
evropských i světových architektonických zajímavostí. 
Některé atrakce byly natolik úžasné, že si našich 
poříčanských dětí užily hned několikrát za sebou.         
A protože nejlepší zážitek je sdílený zážitek, byly na 

různé dosti krkolomné atrakce „odtaženy“ i paní učitelky, 
které tímto svým žákům děkují za projevenou důvěru      
v jejich mladistvého ducha. 
Desítky atrakcí, desítky a desítky minut plných 
adrenalinu   a radosti. Desítky spokojených dětí, které 
mohly vyzkoušet své jazykové znalosti, ať už                   
v angličtině nebo v  němčině. Desítky našich školáků, 
kteří dokázali, že je na ně spolehnutí, že jsou zodpovědní. 
Jediné minus našeho výjezdu? Pouhé desítky naspaných 
minut :-).                                                               Zuzana Vaníčková

S  radostí připojujeme jako doušku za výletem do 
Legolandu poděkování, které nám poslala jedna              
z  maminek:

Dobrý den, 

  

už od Legolandu si každý den říkám, že Vám napíši, a každý 

den dopis odkládám na den další…

Blíží se ale konec školního roku a ráda bych si svůj závazek 

splnila.

Chtěla jsem moc poděkovat za organizaci zájezdu do 

Legolandu!

Kromě toho, že děti byly spokojené, což bylo účelem, tak já,   

a troufám si říci nejen já, jsem byla nadmíru spokojená          

s  informovaností během výletu.

Myslím, že než děti stačily promnout své oči po příjezdu na 

místo, rodiče již věděli, že cesta proběhla bez komplikací. 

Některé děti sice poslušně poslaly sms, jiné samozřejmě 

zapomněly, takže myslím, každý uvítal zprávu od paní učitelky 

Vaníčkové!

Stejně tak sms, že vyjíždějí a že se všichni měli báječně,          

s  předpokládaným časem návratu a posléze další sms            

s  přesným časem návratu byla pro každého z  nás cenná 

a pro mě impulzem k  zaslání tohoto dopisu.

Ještě jednou děkuji paní Vaníčkové a všem dozorujícím 

učitelům!

Hezké a klidné prázdniny všem,

Veronika Dočkalová
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Školní akademie
Po delším čase jsme se ve škole rozhodli uspořádat        
v  závěru školního roku školní akademii. Každá třída si 
během volných chvil po celý rok připravovala svá čísla. 
Organizačně si celou akci vzali na starosti žáci 9. třídy   
a této role se zhostili na výtečnou. 
Akce, která se konala v  poříčanské sokolovně ve čtvrtek 
31. května, se podle mnohých ohlasů velmi povedla. 
Výtku máme snad jen k  neohleduplnému chování 
některých rodičů, kteří neustálým bavením se v  době, 
když nevystupovalo jejich dítě, vytvářeli prostředí, které 
bylo pro vystupující velmi stresující. 

SPORTUJE CELÁ RODINA
Již 6. ročník sportování 
rodičů s  dětmi se konal 
na zahradě naší školy ve 
čtvrtek 21. června. Letos 
jsme kromě obvyklých 
disciplín připravili několik 
pomocných pracovišť. Paní 
učitelky ze školky malovaly 
nádherné obrázky na obličej, 
spolek rodičů „Příliv“ 
rozdával balónky s  logem, 
odvážnější si vyzkoušeli 
prolézačku a své umění a 
techniku předvedli i místní hasiči.  
Počasí si s námi letos trochu pohrálo. Odpoledne bylo 
takové vedro, že jenom dojít na start bylo velice 
vyčerpávající, prudká přeháňka nás potom vyhnala ze 
sportovišť, ale o to lépe se dýchalo. A při čekání na 
výsledky jsme se už všichni klepali zimou.
Přesto všechno i letos dorazilo 70 soutěžících dvojic 
rodič plus potomek. Rekord z roku 2016 jsme sice        
o osm dvojic nepřekonali, ale za zmíněných podmínek 
je sedmdesát soutěžících dvojic bomba.
A příští červen se jistě přehoupneme přes osmdesátku – 
nebo myslíte, že ne?!

Expedice 2. A do pravěku 
Kolik báječných zážitků na nás čeká v DinoParku 
Harfa, jsme si vyzkoušeli 19. června. Na výlet za 
dinosaury jsme se nejen těšili, ale také jsme se 
připravili... Skalní fanda a nadšený dinosaurolog Vojta   
z naší třídy přichystal den před odjezdem dinosauří 
přednášku. A protože jsme jeli všichni, nikdo nechyběl, 
byl to prima den. Stáli jsme ve stínu fascinujících 
veletvorů, vybírali to nejhezčí dinotetování pro 
kamarády a propadali se společně v černém tunelu, 
z něhož nám jde ještě dnes hlava kolem. Nejvytrvalejší 
žáci vyhrabali téměř kompletní kostru dinosaura, takže 
je čeká skvělá archeologická budoucnost! K DinoParku 
patří i DinoKino, kde jsme si to opravdu užili, nejvíc se 
ovšem bála paní učitelka, která neměla ani tušení, že 
potvůrky na plátně jsou jako živé! Kdo přežil v pravěku, 
nakoupil suvenýry i občerstvení, aby se posilnil na cestu 
zpátky. Ta uběhla jako nic a všichni jsme se v pořádku 
vrátili domů.                                                                        žáci 2.A                                           

Draci na Labi
Dne 26. června se naše škola po dobrých zkušenostech     
z minulého roku opět zúčastnila 8. ročníku Poháru 
malých dračích lodí. Letos jsme postavili šest posádek, 
jednu z  páté třídy, šestá a sedmá třída postavily po 
dvou a osmá třída se účastnila ve složení jedné 
posádky. Posádka měla deset pádlujících a jednoho 
bubeníka, který měl na starost tempo lodi. Tento závod 
se konal tradičně v  Nymburce. Posádky si zajely dvě 
rozjížďky, podle kterých byly rozřazeny do finálových 
jízd, ve kterých si vysloužily umístění. I přesto, že jsme 
si pohár do Poříčan nepřivezli, nasbírali jsme cenné 
zkušenosti do dalších let a nezapomenutelné zážitky. 
         Helena Svobodová

Naše třídy na škole v  přírodě … 
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Rozlosování přípravka PODZIM 2018

mladší přípravka-bílí mladší přípravka-modří

Středa 5.9. 17:30 Pátek B V Středa 5.9. 17:30 Lysá n.L. D

Středa 12.9. 17:30 Sadská A D Středa 12.9. 17:30 Ostrá V

Pátek 14.9. 17:30 Boh. Pdy A V Pátek 14.9. 17:30 VOLNO

Středa 19.9. 17:30 Cidlinská FA V Středa 19.9. 17:30 Straky D

hřiště Opolany

Středa 26.9. 17:30 Kost.Lhota D Středa 26.9. 17:30 Pol.Nbk V

Pátek 28.9. 17:30 VOLNO Pátek 28.9. 17:30 Kostomlaty D

Středa 3.10. 17:30 Loučeň V Středa 3.10. 17:30 Milovice A D

Středa 10.10 17:30 Opočnice D Středa 10.10. 17:30 Pátek A V

Pátek 12.10. 17:30 Milovice B D Pátek 12.10. 17:30 Kovanice V

Středa 17.10. 17:00 Všejany V Středa 17.10. 17:00 Sadská B D

Středa 24.10. 16:30 Rožďalovice D Středa 24.10. 16:30 Boh.Pdy B V

VÝSTAVBA NOVÉHO SPORTOVIŠTĚ                    
U SOKOLOVNY

TJ Sokol Poříčany letos již potřetí zažádal o dotaci z  
Fondu sportu, volného času a primární prevence 
Středočeského kraje na rekonstrukci současného 
volejbalového hřiště. Mohli bychom říct – do třetice 
všeho dobrého. Letos jsme totiž         s  naší žádostí 
konečně uspěli a dostali jsme od Kraje dotaci ve výši 
390 tis. Kč.
Předmětem žádosti je rekonstrukce stávajícího 
antukového hřiště. S  ohledem na sportovní vyžití 
obyvatel Poříčan jsme však náš původní záměr rozšířili o 
vybudování hřiště na tenis a plážový volejbal. Celkové 
náklady přesáhnou částku 700 tis. Kč, náš záměr jsme 
proto projednali se zastupitelstvem obce Poříčany, které 
nám schválilo dotaci 200 tis. Kč. Zbývající částka bude 
hrazena z  prostředků TJ Sokol Poříčany.
Předpokládaný začátek stavby je plánován v  průběhu 
měsíce srpna po získání stavebního povolení. Následovat 
bude výběrové řízení na dodavatele stavby. Část 
přípravných prací provedou členové Sokola, avšak 
činnosti spojené s  pokládkou antuky a patentní deskou 
budou svěřeny odborné firmě. Volejbalové a tenisové 
hřiště by mělo být hotové do konce letošního roku, hřiště 
na plážový volejbal pak na jaře roku 2019, aby bylo 
připraveno na letní sezónu.
Možnosti a způsob využívání areálu členy TJ SOKOL 
Poříčany, žáky ZŠ a MŠ i obyvateli Poříčan a ostatními 
zájemci o sportovní vyžití budou předmětem jednání 
výboru TJ Sokol v  září a informace bude opět 
uveřejněna na stránkách Posla.
V  souvislosti se stavbou budou bohužel muset být 
pokáceny břízy v ul. Nad Sokolovnou, které jsou již 
značně proschlé,     s  obcí jsme však již domluveni na 
náhradní výsadbě, která proběhne po dokončení 
stavebních prací.
                          Bohuslav Draštík, hospodář TJ SOKOL Poříčany

SK Poříčany

A-KP B - IV.třída Žáci - OP

SO 11.8.

NE 12.8. 17:00 Boh.Pdy D

SO 18.8. 17:00 Slaný V

NE 19.8.

SO 25.8.

NE 26.8. 17:00 Lhota D 17:00 Straky B V

SO 1.9. 17:00 Poříčí V

NE 2.9. 17:00 Krchleby D 14:00 Drah/Všech D

SO 8.9.

NE 9.9. 17:00 Velim D 17:00 Bob/Dvory B V 14:00 Měst.Král. V

SO 15.9. 17:00 Hvozdnice V

NE 16.9. 16:30 Slov.Pdy B D 13:30 Cidlinská FA D

SO 22.9.

NE 23.9. 16:30 Klíčany D 16:30 Hořátev V 13:30 Hr.Jeseník V

SO 29.9. 10:30 Sp.Příbram V

NE 30.9. 16:00 Milčice D 13:00 Lysá D

SO 6.10. 10:00 Litol V

NE 7.10. 16:00 Tuchlovice D 16:00 Všechlapy B V

SO 13.10. 15:30 Libušín V

NE 14.10. 15:30 Předhradí D 12:30 Hr.Jeseník D

SO 20.10 15:30 Litol V 9:30 Lysá V

NE 21.10. 15:30 Nespeky D

SO 27.10. 10:15 Vykáň V

NE 28.10. 14:30 Drahelice D 12:00 Litol D

SO 3.11. 10:00 Sokoleč D

NE 4.11. 14:00 Hřebeč D 14:00 Kost.Lhota B V

SO 10.11.

NE 11.11. 14:00 Kut.Hora D 14:00 Lysá B V

SO 17.11. 13:30 Nové Strašecí V 13:30 Bříství D

NE 18.11.
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Pomozte i vy s opravou kostela!

Vážení spoluobčané.

jednou z  dominant Poříčan je kostel Narození Panny Marie. Bohužel jeho současný stav tomu příliš neodpovídá. 
Každý, kdo projíždí obcí a vidí tento kostel na návrší, vidí oprýskané zdi, střechu, která není v  dobrém stavu… 
Nemá smysl příliš hledět do minulosti a zamýšlet se nad tím, jak je možné, že situace dospěla do tohoto stavu. Spíše 

můžeme svou pozornost upřít k  budoucnosti.
V  roce 2017 se dohodla Římskokatolická farnost Český Brod s obcí Poříčany na 
spolupráci při obnově našeho kostela. Podali jsme tedy žádost o dotaci na 
ministerstvo zemědělství. Tuto dotaci jsme dostali (cca 350.000 Kč). Farnost 
doplatí opravu střechy kostela. Pro příští rok obec podala další žádost o dotaci na 
ministerstvo zemědělství (700.000 Kč) na rekonstrukci fasády. Bohužel                 
v minulém týdnu přišla informace o zamítnutí této žádosti.
Opravy v  následujících letech jsou pak nadále závislé primárně na přidělení 
dotací. Každá dotace ale vyžaduje také finanční spoluúčast (po vzájemné 
domluvě tyto prostředky dává farnost i obec).
Obracíme se tedy na Vás s  prosbou, zda byste byli ochotni jakýmkoli způsobem 
finančně přispět na obnovu  našeho kostela. Přispět můžete na účet farnosti 
(4040404040/2700), přičemž zadáním variabilního symbolu 60901 pošlete 
peníze na fond pro obnovu poříčanského kostela.
Farnost Český Brod vám rovněž může vydat doklad o přijetí daru, který je 
následně možné využít pro odpočet z  daní. Stačí farnost kontaktovat. 
Všem případným dárcům, kteří jakýmkoli finančním příspěvkem podpoří          
v následujících letech opravu našeho kostela, mockrát děkujeme.

R. D. Martin Sklenář, administrátor farnosti Český Brod

Velmi si vážím snahy farnosti zajistit prostředky na opravu našeho kostela a jménem obce se připojuji prosbě našeho 
pana faráře. Děkujeme!

Hanka Teršová, starostka obce

Noc kostelů 25.5.2018

Výzva SDH Poříčany - nevyhazujte prošlé lékárničky !!! 

SDH Poříčany prosí o vysloužilé autolékárničky a prošlý obvazový materiál. 
Pokud takové doma máte, nevyhazujte je a přineste je na úřad nebo předejte 
někomu od hasičů. Přestože starší obvazy již nesplňují např. požadavky 
vyhlášky na autolékárničky, mohou posloužit hasičům v  rámci cvičení, ukázek 
zdravovědy, apod. 
Moc děkujeme!  
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Koutek pro nejmenší . . .

Aleš Kadeřábek

a zase ty rozdíly, tentokrát jich je 12
spojte čísla 
a vymalujte obrázek

CUKETOVÝ DRÁTENÍK
1 větší nebo 2 menší cukety – oloupat a nastrouhat nahrubo
1 velká cibule, 3 stroužky česneku  - nasekat nadrobno
10 dkg tvrdého sýra, 20 dkg měkkého salámu – nastrouhat nahrubo 
Vše smícháme, přidáme 1 prášek do pečiva, 3 celá vejce, sůl a pepř dle chuti, 80 ml 
oleje a 150 g polohrubé mouky a důkladně promícháme (těsto je spíše řidší). 
Pekáč vymažeme trochou oleje (možno použít pečící papír, který potřeme olejem), 
vlijeme do něj těsto a uhladíme stěrkou. Pečeme v  troubě vyhřáté na 160°C asi 25 min (do růžova).
Dráteník je možno podávat teplý nebo studený, výborný je třeba se zeleninovým salátem.

Recept jsme dostali od našich „cvičenek“ - dam, které se každý čtvrtek scházejí na obecním úřadě, kde cvičí 
na židlích, trénují paměť, aj. Dostali jsme i ochutnat, takže pokud se vám na zahrádce urodily cukety, určitě 
recept vyzkoušejte, je moc dobrý!!! 


	Stránka 1
	Stránka 2
	Stránka 3
	Stránka 4
	Stránka 5
	Stránka 6
	Stránka 7
	Stránka 8
	Stránka 9
	Stránka 10
	Stránka 11
	Stránka 12
	Stránka 13
	Stránka 14
	Stránka 15
	Stránka 16

